
                                                                           15 de maig de 2008 
 
 
 
Distingits senyors, distingides senyores, 
 
En relació a l’apartat de precs i preguntes del Ple de 16 d’abril de 2008, em 
plau donar resposta a les diferents intervencions dels regidors i regidores no 
contestades a la sessió plenària: 
 
Preguntes del Sr. Figueras 
 
Sobre el Pla d’Equipaments Esportius. 
 

PLA D'EQUIPAMENTS D'ESPLUGUES DE LLOBREGAT 

   

  
Proposta inicial 

(2003) 
PROPOSTES  2003-

2007 
2007-
2011

2011-
2015

1. Modificació i ampliació del CEM La Plana 20% 80%  
2. Reestructuració general del CEM  Can Vidalet 100%   
3. Nou pavelló esportiu Les Moreres   100%  
4. Piscina municipal d'estiu en el Torrent d'en Farré 100%   
5. Zona multiús de lleure esportiu i cultural al Parc de la Fontsanta   100%  
6. Itineraris per a vianants de  ciutat 100%   
7. Valoració d'accessos a Collserola 50% 50%  
    

  
Situació actual 

(2008) 
PROPOSTES  2003-

2007 
2007-
2011

2011-
2015

1. Modificació i ampliació del CEM La Plana 60% 20% 20% 
2. Construcció del nou  poliesportiu Can Vidalet (Pla integral Can Vidalet)  50% 50% 
3. Nou Complex esportiu Les Moreres    100%  
4. Piscina municipal d'estiu en el Torrent d'en Farré 100%   
5. Zona multiús de lleure esportiu i cultural al Parc de la Fontsanta (A determinar)  
6. Itineraris per a vianants de  ciutat (projecte esport al carrer /carril bici - 
bicing)  100%  
7. Valoració d'accessos a Collserola (carril bici d’accés)   100%  
8.  1ra. Fase d' adequació dels Camps de futbol municipals (gespa i rec) 90% 10%  
9. 2ona. Fase d'adequació dels Camps de futbol municipals (cobertes i 
vestidors)   50% 50% 
10. Construcció del Complex esportiu Can Clota - Can Cervera    100%
    
(*) L'Ajuntament va sol·licitar a la Diputació de Barcelona suport tècnic per a la redacció del 2n Pla 
d'equipaments esportius (2008 - 2012) 



Sobre el Pla d’Habitatge. 
 
Dins del Programa d’Actuació Municipal hi ha prevista la revisió del Pla 
d’Habitatge actualment vigent, programa que, una vegada concretat en funció 
de la possibilitat de diverses zones ARE al municipi, es tractarà a la junta de 
portaveus. Mentre tant, us deixem una còpia de l’actual Pla a la vostra bústia. 
 
 
Sobre el funcionament de la borsa de treball. 
 
Sobre aquesta qüestió, m’informen que s’ha concertat una entrevista entre 
vostè i la Directora del Servei de Gestió de les Persones per tractar aquest 
tema. 
 
 
Sobre la farmaciola del CEM La Plana. 
 
Informar que hi ha una farmaciola a la instal·lació a disposició dels usuaris per 
fer-la servir en cas de necessitat. La informació rebuda sobre la seva 
inexistència es deu, sens dubte, a un error del personal que va actuar davant la 
incidència a què vostè va fer referència. 
 
 
Preguntes del Sr. Pons 
 
Sobre el grau d’absentisme per departaments. 

 
En aquests moments, el Servei de Gestió de les Persones no disposa de dades 
per departaments. Em consta, no obstant, que el Servei de Gestió de les 
Persones ja s’ha posat en contacte amb vostè per tal de donar-li tota la 
informació disponible. 
 
 
Preguntes de la Sra. Puertas 
 
Sobre el projecte de patis oberts. 
 
Respecte el projecte “Patis Oberts”  que té com a objectiu posar a disposició de 
la ciutadania les pistes poliesportives de diversos  centres educatius per a l’ús 
lúdic i esportiu en horari extraescolar (caps de setmana i vacances), per part 
dels infants i joves, dir que s’està estudiant la viabilitat de  diferents fórmules de 
finançament per dissenyar un calendari d’implementació plurianual. Un cop 
estigui dissenyat aquest calendari, en funció de les disponibilitats financeres, el 
projecte es presentarà als centres educatius, per tal de consensuar-lo.  
 
 
 
 
 
 



Sobre la despesa de reposició de la gespa del Camp de futbol Can Vidalet. 
 

El cost total de l’actuació és de 1.212.844,00 €; inclosa l’actuació inicialment 
prevista, més les despeses derivades de la impermeabilització de l’aparcament 
i de reposició de la gespa. 
 
La gespa retirada del Molí, que està emmagatzemada al Salt del Pi, es podrà 
reutilitzar, en principi a: 
 
 Salt del Pi (zones de preescalfament) 
 

Rotonda de la Plaça Josep Català (com a prova prèvia per a la possible 
implantació a d’altres zones de la ciutat) 
 
 

Sobre el preu dels tallers del Casal de Cultura Robert Brillas. 
 
Segons em diuen, aquesta informació ja us ha estat facilitada. 
 
 
Salutacions. 
 
 
 
 
 
Enric Giner Rodríguez 
Portaveu de l’Equip de Govern 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


